
 

 

 

 

ᑎᓯᐱᕆ 19th, 2017 
 
 
ᑳᑐᕆᓐ ᒪᑭᓇ 
ᒥᓂᔅᑕ ᐊᕙᑎᓕᕆᓂᕐᒧᑦ ᐊᒻᒪ ᓯᓚᐅᑉ ᐊᓯᔾᔨᖅᐸᓪᓕᐊᓂᖓᓄᑦ ᑲᓇᑕᒥ ᑲᒪᔪᖅ 
 
 
ᐱᔾᔪᑎᖃᖅᑐᖅ:  ᐊᕙᑎᓕᕆᔨᒃᑯᑦ ᐊᒻᒪ ᓯᓚᐅᑉ ᐊᓯᔾᔨᖅᐸᓪᓕᐊᓂᖓᓄᑦ ᑲᒪᔪᑦ ᑲᓇᑕᒥ ᑐᒃᓯᕋᖅᓯᒪᓕᕐᒪᑕ 

ᓄᓇᕗᑦ ᐆᒪᔪᓕᕆᔨᕐᔪᐊᒃᑯᑦ ᑲᑎᒪᔨᖏᑦ ᐃᓱᒪᓕᐅᖁᓪᓗᒋᑦ ᑐᒃᓯᕋᐅᑎᓕᐊᖑᓯᒪᔪᒧᑦ 
ᐃᓕᔭᐅᖁᓪᓗᒋᑦ ᑎᑎᕋᖅᑕᐅᒪᕕᖏᓐᓄᑦ ᐆᒪᔪᑦ ᐃᓄᐃᓴᓗᐊᕆᐊᖏᑦ ᐊᑦᑕᕆᔭᐅᓕᖅᑐᑦ 
ᐱᖁᔭᕐᔪᐊᖏᑎᒍᑦ ᑎᑎᕋᕐᕕᖓᒍᑦ ᑑᕐᖓᐃᑦ ᖃᖅᑲᖏᓐᓂᕐᒥᐅᑕᑦ ᑐᒃᑐᑦ 
ᓄᖑᓐᓂᐊᖅᑐᒋᔭᐅᓕᖅᑐᑦ ᑎᑎᕋᖅᑕᐅᒪᕕᖓᓐᓄᑦ, ᐱᔾᔪᑎᒋᓪᓗᒍ ᓴᖅᑭᑕᐅᓐᓇᕆᐊᖃᕐᓂᖏᓐᓂᒃ 
ᓄᓇᕗᒥ 

 
 
ᒥᓂᔅᑕ ᒪᑭᓇᒧᑦ 
 
ᓄᓇᕗᑦ ᐆᒪᔪᓕᕆᔨᕐᔪᐊᑦ ᑲᑎᒪᔨᖏᑦ ᑎᓯᐱᕆᒥ ᑲᑎᒪᑎᓪᓗᒋᑦ (RM-004-2017), ᐊᕙᑎᓕᕆᔨᒃᑯᑦ ᐊᒻᒪ ᓯᓚᐅᑉ 
ᐊᓯᔾᔨᖅᐸᓪᓕᐊᓂᖓᓄᑦ ᑲᒪᔪᑦ ᑲᓇᑕᒥ ᑐᓂᓯᓚᐅᕐᒪᑕ ᑐᒃᓯᕋᐅᑎᒥᒃ ᓄᓇᕗᑦ ᐆᒪᔪᓕᕆᔨᕐᔪᐊᒃᑯᖏᑦ 
ᐃᓱᒪᐅᓕᐅᖁᔭᐅᓪᓗᑎᒃ ᐱᔾᔪᑎᒋᓪᓗᒍ ᑲᑎᒪᔨᑦ ᐃᓚᐅᓂᖏᓐᓄᑦ ᑎᑎᕋᖅᑕᐅᒪᕕᖕᒧᐊᖅᓯᓂᕐᒧᑦ ᑑᕐᖓᐃᑦ 
ᖃᖅᑲᖏᓐᓂᕐᒥᐅᑕᑦ ᑐᒃᑐᑦ ᓄᖑᓐᓂᐊᖅᑐᒋᔭᐅᓕᖅᑐᑦ ᑎᑎᕋᖅᑕᐅᒪᕕᖏᓐᓄᑦ ᐊᑖᒍᑦ ᑲᓇᑕᐅᑉ ᒐᕙᒪᒃᑯᖏᑕ 
ᐆᒪᔪᑦ ᐃᓄᐃᓴᓗᐊᕆᐊᖏᑦ ᐊᑦᑕᕆᔭᐅᓕᖅᑐᑦ ᐱᖁᔭᕐᔪᐊᖏᑎᒍᑦ. ᑲᑎᒪᔨᑦ ᑕᒪᑐᒧᖓ ᑐᒃᓯᕋᐅᑕᐅᔪᒧᑦ 
ᐃᓱᒪᒃᓴᖅᓯᐅᕈᑎᖃᓚᐅᖅᑐᑦ ᑲᓐᖑᓇᖅᑐᒃᑯᑦ ᑲᑎᒪᑎᓪᓗᒋᑦ (IC-004-2017) ᑎᓯᐱᕆ 7th, 2017-ᖑᑎᓪᓗᒍ 
ᐊᒻᒪ ᐊᓂᒍᖅᑎᑦᑎᓚᐅᖅᑐᑦ ᐱᖁᔨᕗᖔᕈᑎᒥᒃ ᐆᒥᖓ: 
 

ᐱᖁᔨᕗᖓ, ᓄᓇᕗᑦ ᐆᒪᔪᓕᕆᔨᕐᔪᐊᑦ ᑲᑎᒪᔨᖏᑦ ᑎᑎᕋᖁᓪᓗᒋᑦ ᒥᓂᔅᑕᖓᓐᓄᑦ ᐊᕙᑎᓕᕆᔨᒃᑯᑦ 
ᐊᒻᒪᓗ ᓯᓚᐅᑉ ᐊᓯᔾᔨᖅᐸᓪᓕᐊᓂᖓᓄᑦ ᑲᒪᔪᒧᑦ ᑐᓴᖅᑎᓪᓗᒋᑦ ᑲᑎᒪᔨᑦ ᐱᔪᓐᓇᐅᑎᖃᖏᒻᒪᑕ 
ᐃᓱᒪᓕᐅᕈᓐᓇᕐᓂᕐᒥᒃ ᑕᒪᑐᒧᖓ ᑑᕐᖓᐃᑦ ᖃᖅᑲᖓᓂ ᑐᒃᑐᖏᑕ ᒥᒃᓵᓄᑦ ᓄᓇᕗᑦ ᓯᓚᑖᓃᓐᓃᖓᓄᑦ. 

 
ᐃᓱᒪᓕᐅᖅᑎᓪᓗᒋᑦ, ᑲᑎᒪᔨᑦ ᐃᓱᒪᒃᓴᖅᓯᐅᕈᑎᖃᓚᐅᖅᑐᑦ ᖃᐅᔨᒪᔭᐅᖏᒻᒪᑕ ᑑᕐᖓᐃᑦ ᖃᖅᑲᖓᓂᕐᒥᐅᑦ 
ᑐᒃᑐᑦ ᓄᓇᕗᑦ ᐃᓗᐊᓂ ᐱᑕᖃᕐᒪᖔᑕ.  ᓯᕗᓂᒃᓴᑦᑎᓐᓂᓕ ᖃᐅᔨᔭᐅᔪᖃᕐᓂᖅᐸᑦ ᑕᐃᒪᐃᑦᑐᓂᒃ 
ᑐᒃᑐᖃᕐᓂᖓᓂ ᓄᓇᕗᒥ, ᑐᓴᕋᓱᐊᓕᕋᔭᖅᑐᑦ ᐊᒃᑐᖅᑕᐅᓯᒪᔪᓂᑦ ᓄᓇᕗᑦ ᓄᓇᓕᖁᑎᖏᓐᓂᑦ ᐊᒻᒪᓗ ᓄᓇᕗᑦ 
ᐆᒪᔪᓕᕆᔨᕐᔪᐊᑦ ᑲᑎᒪᔨᖏᑦ ᐊᖏᖅᓯᒐᓱᐊᕆᐊᖃᓕᕋᔭᖅᑐᑦ ᐃᓚᒋᓗᓂᐅᒃ ᐊᕙᑎᓕᕆᔨᒃᑯᑦ ᐊᒻᒪ ᓯᓚᐅᑉ 
ᐊᓯᔾᔨᖅᐸᓪᓕᐊᓂᖓᓄᑦ ᑲᒪᔪᑦ ᑲᓇᑕᒥ ᓴᓇᓕᖅᑎᓪᓗᓂᖏᑦ ᐅᑎᕐᔫᒥᑎᑕᐅᓂᖏᓐᓄᑦ ᑎᑎᖅᑲᖁᑎᖏᑦ.  
 



 

 

 

 

ᐊᐱᖅᑯᑎᒃᓴᖃᕈᔅᓯ ᑖᒃᑯᐊ ᐃᓱᒪᓕᐅᕈᑎᑦ ᒥᒃᓵᓄᑦ, ᐊᐱᕆᔪᓐᓇᑦᑎᐊᖅᐳᑎᑦ ᓄᓇᕗᑦ ᐆᒪᔪᓕᕆᔨᕐᔪᐊᑦ 
ᑲᑎᒪᔨᖏᓐᓄᑦ. 
 
ᑎᑎᕋᖅᑐᖅ, 
 

 
 
ᑖᓂᐅ ᓯᐅᓴᒃ 
ᐃᒃᓯᕙᐅᑕᐅᑲᐃᓐᓇᖅᑐᖅ 
ᓄᓇᕗᑦ ᐆᒪᔪᓕᕆᔨᕐᔪᐊᑦ ᑲᑎᒪᔨᖏᓐᓄᑦ 
 
ᐅᑯᐊ ᑎᑎᕋᐅᓯᐊᕐᒥᔪᑦ:  Craig Machtans, Manager, Northern Region (Whitehorse), Canadian 

Wildlife Service 



 

 

 

 

December 19th, 2017 
 
 
Honourable Catherine McKenna 
Minister of Environment and Climate Change Canada 
 
 
Re:  Environment and Climate Change Canada’s request for an NWMB decision 

on the proposed listing of the Torngat Mountain caribou as an Endangered 
Species under the federal Species at Risk Act, and its potential occurrence 
in Nunavut 

 
 
Dear Minister McKenna: 
 
 
At the Nunavut Wildlife Management Board’s (NWMB or Board) December Regular 
Meeting (RM-004-2017), Environment and Climate Change Canada presented a 
Proposal for NWMB Decision regarding the Board’s involvement in the listing of the 
Torngat Mountains caribou as an Endangered Species under the federal Species at Risk 
Act. The Board considered this request at its In-Camera Meeting (IC-004-2017) on 
December 7th, 2017 and passed the following resolution: 
 

RESOLVED that, the NWMB write to the Minister of Environment and Climate 
Change Canada relaying that the Board does not have any decision-making 
authority in this case as the Torngat Mountains caribou population occurs outside 
of the Nunavut Settlement Area. 

 
In making its decision, the Board considered that there are currently no known 
occurrences of the Torngat Mountains caribou in the Nunavut Settlement Area. If future 
surveys confirm the presence of Torngat Mountain caribou in the Nunavut Settlement 
Area, consultation with affected Nunavut communities and NWMB approval will be 
necessary as part of Environment and Climate Change Canada’s development of 
recovery documents.  
 
If you have any questions regarding this decision, please do not hesitate to contact the 
NWMB. 
 
 
 
 



 

 

 

 

Sincerely, 
 

 
 
Daniel Shewchuk 
Acting Chairperson of the 
Nunavut Wildlife Management Board 
 

c.c.Craig Machtans, Manager, Northern Region (Whitehorse), Canadian Wildlife Service 
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